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Hadith Dergisi, e-yayın olarak yayımlanan uluslararası, bilimsel, hakemli bir dergidir. Bu anlamda sadece hadis 

(ve sünnet) alanıyla ilgili çalışmalara yer verilir. Özgün ve ilmi makaleler dışında makale ve tebliğ çevirileri, 

edisyon kritik (tahkik) çalışmaları, tez, kitap ve sempozyum değerlendirmeleri, eleştiri yazıları, mülakatlar, 

anılar, hadis dünyasından haberler vs. yayımlanabilir.  

 

Hadith Journal is an international, scientific and a refereed e-journal.  In this respect, only works related to 

the field of hadith (and sunnah) are included. In addition to original and scientific articles, it accepts translations 

of articles and papers, edition critics, thesis, book and symposion reviews, reviews, interviews, memoirs, hadith 

news, etc. 

 

مة، تقبل الأبحاث في مجال الحديث النبوي وعلوم السنة فقط، وما يختص بعلم الحديث من غير  محكمجلة أبحاث الحديث الدولية؛ هي مجلة علمية دورية 
نة النبوية،  والأخبار ذلك كالمراجعات، والتحقيق، والتراجم، والمقابلات، والتعقيبات، والردود، والمؤتمرات العلمية، وتقارير المؤتمرات، والتعريف بكتب الس

 .ة؛ وغير ذلك يمكن أن يقبل أيضا  العالمية حول السنة النبوي
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Yayın Süreci | Publication Process | عملية النشر 
 

Gönderilen makaleler; Turnitin intihal tespit programı tarafından taranarak, intihal içermediği ve daha önce 

yayımlanmamış olduğu tespit edildikten sonra konuyla ilgili çalışmaları olan en az iki hakem tarafından çift 

taraflı kör hakemlik değerlendirmesine tabi tutulur. 

 

Submitted articles are scanned by Turnitin the plagiarism detection program in order to check that they 

have not been previously published and to find out they do not contain any plagiarism. Then, they are evaluated 

by double-blind review fulfilled by at least two referees who have already studied on the subject. 

 

رسَلَة إليها على برنامج يتتبع السرقات العلمية، والأبحاث التي نشرت من قبل، ثم ترسل الأبحاث إلى محُ 
ُ
ك ِّمَين مختصين على  تقوم المجلة بعرض الأبحاث الم

 .الأقل بشكل سري

 

Makale İçeriği | Article Content |  البحث محتوى  
 

Makaleler, öz (en az 150 kelime), anahtar kelimeler (en az 5 kavram), geniş özet (750-800 kelime) ve (Türkçe 

makalelerde İSNAD 2 atıf sistemine uygun olarak hazırlanan) kaynakça içerir. 

 

The articles include, abstract (at least 150 words), keywords (at least 5 concepts), large abstract (750-800 

words) and bibliography (prepared in accordance with the ISNAD 2 citation style  

in Turkish articles). 

 

(، وفي حالة ت المفتاحية )أقل شيء خمس كلماتكلمة(، والكلما  150يجب أن تتضمن الأبحاث المقدمة على ملخص )يجب ان لا يقل عن 
  كلمة(، وفي المقالات التركية يجب أن تتوافق الأبحاث مع نظام الاقتباس العلمي للأبحاث التركية  800-750الملخصات الموسعة )ما بين 

.(2 ISNAD) 

 

Hukuki Beyan | Legal Statement |  بيان قانون 
 

Yazarlar, HADITH’te yayınlanan çalışmalarının telif hakkına sahiptirler. Yazıların hukuki sorumluluğu 

yazarlarına aittir. 

 

Authors publishing with HADITH retain the copyright to their work. The legal responsibility of the articles 

belongs to the authors. 

 

 .المؤلفين عاتق على المقالات عن القانونية المسؤولية وتقع. لأعمالهم النشر بحقوق HADITH مجلة في ينشرون  الذين المؤلفون  يحتفظ

 

Açık Erişim Politikası | Open Access Policy |  سياسة الوصول المفتوح 
Hadith Dergisi içeriğine anında açık erişim sağlanmaktadır. 

 
Hadith provides free immediate access to its content. 

 

 . جزئي أو كلي دون الحصول على إذن المجلة توفر مجلة الحديث إمكانية الوصول الفوري إلى محتواها
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